
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Kampen, 20 september 2023. 
 
Beste vrijwilliger[s], 
 

|Einde seizoen| 
Het einde van een druk seizoen nadert. In 2023 was het nooit langer dan 3 dagen stil op de werf. Iedere 
week stak de Kogge wel van wal of waren er rondleidingen of bijeenkomsten in de Taveerne. De 
hoogtepunten: het Koggejagen, de Heugte, het Hanzefest, Open Monumentendagen en de nog komende 
Hanzenacht. De Kogge was aanwezig bij evenementen in Elburg, Den Helder, Medemblik, Hasselt en 
Zierikzee en liet met name bij dat laatste evenement een diepe indruk achter.  
Bij de rondleidingen konden we 11 groepen met Amerikaanse en Duitse cruisegasten verwelkomen en veel 
basisscholen, met zelfs aanmeldingen uit Emmeloord en Staphorst! Veel families hielden hun 
bijeenkomsten in de Taveerne, in combinatie met vaartochten of een rondleiding.  
De Expo kon worden uitgebreid met een kasteel met fraaie achtergrond-doeken, en twee VR (Virtual 
Reality)-brillen waarin je de Koggevaart op zee driedimensionaal kan beleven. De bedoeling is het aantal 
brillen en andere audiovisuele middelen nog uit te breiden, omdat het een goed alternatief is bij 
rondleidingen op die momenten dat de Kogge niet aanwezig is. 
Heel veel dank aan jullie allen, die al die activiteiten mogelijk maken en ook het geld bijeenbrengen 
waarmee de Kogge in stand kan blijven. 
 

|Kogge | 
Het bestuur heeft besloten dat het eind van het vaarseizoen jaarlijks het beste kan samenvallen met het 
einde van de herfstvakantie. Dat is een duidelijke markering, die jaarlijks natuurlijk wel meebeweegt met 
het vakantierooster van de scholen. Het einde van het vaarseizoen valt dus jaarlijks ergens in de tweede 
helft van oktober. 
Kees Sars heeft zijn inspectie van de Kogge vrijwel voltooid. Zijn rapport wordt hopelijk komende maand 
aan ons opgeleverd. We kunnen alvast zeggen dat de situatie van de Kogge nu nog goed is (met dank aan 
alle vrijwilligers die het onderhoud zo goed uitvoeren!), maar dat we voor de komende decennia wel 
plannen moeten gaan maken. We willen jullie hier graag op de komende vrijwilligersavond over 
informeren. 
De Kogge liep begin deze week helaas schade op bij een aanvarinkje met een krib in de IJssel. Gevolg: 
behoorlijke lekkage en een noodreparatie met eikenhout en een plaat koper bij scheepswerf Hoekman op 
Urk. Gelukkig was – naast een ploeg vrijwilligers - ook Kees Sars direct beschikbaar om mee te helpen, 
Vandaag konden we de helling op en morgen zal hij met Jur en Gerrit de Kogge weer waterdicht maken. In 
2024 moet dan bij een langere werfbeurt de definitieve reparatie (vervangen van 3 meter gang) gebeuren. 
Voor 2024 zijn er alweer diverse aanvragen voor meerdaagse vaartochten. Binnenkort zal Gerrit Jan 
Feenstra met een afvaardiging van de bemanning en het bestuur hierin een keuze maken, zodat de 
inschrijving voor de bemanning kan starten. We zullen erop letten dat dit jaar wat langer gelegenheid is om 
je in te schrijven. 
 

|Subsidies | 
We hebben van de gemeente Kampen twee mooie subsidies toegekend gekregen. 

Bezoekadres Koggewerf : 
Havenweg 7 
8262 BZ  KAMPEN 
 
Postadres : 
Postbus 246 
8260 AE  Kampen   
 
Tel.  +31 (0)38 33105 15 
 
kogge@kamperkogge.nl  

www.kamperkogge.nl 
  

 

http://www.kamperkogge.nl/


Om het publiek na de Corona-periode weer terug te lokken naar de werf, hebben we € 6.250,00 gekregen, 
voor o.a. de aanschaf van VR-brillen, beeldschermen, tablets, montage van korte films voor de beamers en 
betere presentatie van de expo-ruimte. 
Als compensatie van de gederfde inkomsten van de Kogge tijdens de Corona-tijd hebben we € 24.286,00 
toegekend gekregen. Dit komt overeen met 100% vergoeding van de gemiste Kogge-inkomsten.  
Een enorm bedrag dus, waarvoor we de gemeente Kampen zeer erkentelijk zijn. 
Hoewel dit natuurlijk een grote som geld is, weten we uit onze voorbespreking met Kees Sars ook dat we 
dit soort bedragen komende jaren nodig zullen hebben voor het onderhoud van de Kogge. We zullen dit 
geld dus vooralsnog apart zetten voor de onderhoudsreserve. 

 
|Bestuur | 
Na een jaar meedraaien binnen het bestuur, hebben Monique Larmené en Henk Jan Pol aangegeven deze 
taken weer neer te willen leggen, vanwege tijdgebrek, of omdat de bestuurstaak niet helemaal ‘het ding is’.  
Beiden blijven gelukkig wel hun taken vervullen op de werf, zodat er voor de praktische kant niet zoveel zal 
veranderen. In de vrijwilligersbijeenkomst zullen we hier ook aandacht aan geven. Met 4 bestuursleden, 
voldoen we nog aan onze wettelijke verplichting om als bestuur te kunnen fungeren.  
 
Als bestuur van de stichting Kamper Kogge staan we voor een groot aantal uitdagingen. We zien een toename van 
het aantal activiteiten op de werf, we raken steeds meer politiek betrokken bij keuzes van de gemeente Kampen 
die ook de Kogge en de werf raken, de samenwerking met andere partijen op de werf en het vergrijzen van het 
vrijwilligersbestand. Dit vraagt van het bestuur om meer visionair en strategisch te opereren.  Maar de praktijk is 
dat we ons ook bezig houden met veel praktische zaken en uitvoerende taken op de werf.  Dit dwingt ons om na te 
denken over de wijze waarop we onze stichting willen besturen en wat er nodig is om hier verandering in te 
brengen.  In dit proces willen we graag advies en ondersteuning van een externe partij. We hebben hiervoor 
subsidie aangevraagd bij de Provincie Overijssel en hopen hiermee te starten eind oktober.  
 
 

|Vrijwilligersbijeenkomst 17 november| 

Hierbij zijn jullie van harte uitgenodigd voor de vrijwilligersbijeenkomst op vrijdag 17 november, 19.30 uur 
in de Taveerne. 
Hoofdonderwerp die avond: het inspectierapport van de Kogge. Wat is de huidige staat van de Kogge en 
welke keuzes liggen voor ons ten aanzien van onderhoud, renovatie of nieuwbouw. 
Kees Sars zal aanwezig zijn om zijn rapport met ons te delen en toe te lichten. 
 
 
Hartelijke groet, 
Bestuur Stichting Kamper Kogge 


